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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2018. szeptember 26-

án. 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 
 
Jelen vannak: Kara József, Simonek Antal, Kara József Zoltánné képviselők, 

Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István polgármester, Bognárné dr. 
Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Meghívottak: 
Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató 

Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető 
Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodó 
 

Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a képviselő-
testület rendes ülésén. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 főből 5 fő jelen 

van, az ülés határozatképes. Üdvözlöm a megjelent intézményvezetőket, 
Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgatót és Nagyváriné Radovics Angelika 
óvodavezetőt.  

 
A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 
 

1.     Kincses József Általános Iskola tájékoztatója    
2.     Óvoda beszámolója az elmúlt tanulmányi évről 

Pedagógiai program módosítása      
Óvodai körzethatár megállapítása      
Beszámoló         

3.      Ingatlanértékesítés 
Geleta Ákos          

Farkas Tivadar         
4.      Beszámoló a két ülés közötti eseményekről    
5.      Bursa Hungarica ösztöndíjrendszer     

6.      Esélyegyenlőségi Terv megtárgyalása     
7.      Egyebek 
8.      Szociális kérelmek elbírálása (zárt ülés keretében) 

 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 124/2018. 

(IX.26.) határozata az ülés napirendjéről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
 
 



1. Napirendi pont 

Kincses József Általános Iskola tájékoztatója 

Vöröskői István polgármester: A tájékoztatót mindenki megkapta. Kérdezi 

Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgatót, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni. 
Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató: Igen. Sajnos mindig a szeptemberi 
évkezdés előtt derül ki, hogy mely kollégák mennek el az intézményből, hiszen 

ez az az időszak, amikor meghirdetésre kerülnek más intézményekben is az 
üres álláshelyek. Nálunk is okozott ez némi fennakadást. Sajnos sok az óraadó 
tanár, így az állandó státusban lévő kollégákkal kellett megoldani a túlórákat, 

melyek az elmúlt tanévben – mindenki által ismert okok miatt – nagyban 
sújtotta az intézményt. Technikai problémák is sűrűn előfordultak, januárban 

elromlott a két kazán, melyeket ki is kellet cserélni. A tetőbeázást sikerült 
megszüntetni.  
Simonek Antal képviselő: Sikerült-e pedagógust találni az üres helyekre? 

Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató:  Igen, két helybéli kollégát tudtunk 
felvenni, akik eddig máshol tanítottak. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Az étkeztetés rendben van-e? 
Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató: Igen, a 133 gyermekből 80 körül van 
az étkező, az ingyenes étkezés bevezetése sokat segített. 

Vöröskői István polgármester: Az önkormányzat is igyekszik a körülmények 
állandó javításán. Idén új hűtő került a konyhába. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Az 5. testnevelésóra hogyan működik? 

Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató: A gyerekek többsége jár valamilyen 
egyesületbe, van foci, judó, asztalitenisz. Akik egyikbe sincsenek beiratkozva, 

azoknak van megszervezve a tömegsport jellegű foglalkozás. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Örömmel láttam a 
beszámolóban, hogy évről évre nem változik a gyermeklétszám sem az alsóban, 

sem a fölsőben, stabilan a 130 körüli van iskolai szinten is.  
Simonek Antal képviselő: A karbantartó helyett van-e már ember? 

Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató: Sajnos egyelőre nem jelentkezett 
olyan, aki felvehető lett volna. 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 125/2018. 

(IX.26.) határozata a Kincses József Általános Iskola 2017-2018-as 
tanévéről szóló tájékoztatásról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kincses József Általános Iskola 2017-
2018-es tanévéről szóló tájékoztatását elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2. Napirendi pont 

Óvoda beszámolója az elmúlt tanulmányi évről 
2.1 Pedagógiai program módosítása      
 



Vöröskői István polgármester: Ebben a napirendi pontban három témáról 

kell dönteni. Az első az óvoda pedagógiai programja. Felkéri Óvodavezető 
Asszonyt, hogy foglalja röviden össze a módosítást. 

Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető: A pedagógiai programot 5 
évente felül kell vizsgálni. Ezzel a felülvizsgálattal egy időben a törvényi 
változásokat is át kell vezetni. A nagyobb módosításokat kiemelve: 

kimunkálásra került az egészségfejlesztés, ami önálló fejezetet kapott. Minden 
nevelési terület vonatkozásában meg lett határozva az óvodáskor végére 
elérendő eredmény. A programban hangsúlyozottabb szerepet kapott a 

magyar népmesék szerepe, mint a gyermek érzelmi, értelmi, erkölcsi 
fejlődésének egyik eszköze. Bekerült a programba a külhoni magyar óvodákkal 

való kapcsolattartás is, bár ennek anyagi vonzata is van. 
Simonek Antal képviselő: Vannak pályázatok, ahol lehet támogatást nyerni. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző:  A Rákóczi Szövetség nyújt ilyen 

támogatásokat, meg kellene próbálni. 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 126/2018. 

(IX.26.) határozata a Kesztölci Kiserdei Óvoda pedagógiai Programjának 
módosításáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete módosítja a Kesztölci Kiserdei Óvoda 
Pedagógiai Programját az előterjesztésnek megfelelően. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos 

 
2.2 Óvodai körzethatárok megállapítása 

 
Vöröskői István polgármester: Az óvodai körzethatárok megállapítása 
törvényi kötelezettség. A településen egyetlen óvoda van, így a település 

egészén élő gyermekek ebbe az óvodába tartoznak. Az óvoda körzethatára így 
a település közigazgatási határa.  
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 127/2018. 
(IX.26.) határozata az óvodai körzethatárok megállapításáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megállapítja, hogy a Kesztölci Kiserdei 
Óvoda (Cseresznyéshát u. 2/1. hrsz: 1304/3) felvételi körzethatára a település 
közigazgatási határa. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 
2.3. Beszámoló a Kesztölci Kiserdei Óvoda 2017-2018-as tanévéről 

 



Vöröskői István polgármester: Az írásos anyagot mindenki kézhez kapta. 

Sok munka van benne. Kérdezem az óvodavezető asszonyt, hogy kívánja-e 
kiegészíteni. 

Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető: Igen. A tanév elejére esett egy 
államkincstári ellenőrzés, aminek nagy része az óvodában zajlott, így az eddig 
szeptember egész hónapjában elvégezhető munkákat pár napba kellett 

belesűríteni. Mint az a beszámolóból is látszik, tartósan 100 körül van a 
beíratott gyermekek száma.  
Radovics Istvánné alpolgármester: Köszönjük az óvoda dolgozóinak, hogy a 

falu rendezvényeire mindig felkészítik a gyerekeket, s részt vesznek azokon. 
Simonek Antal képviselő: Nagyon szép, nemzetiségi ruhákat készítettek a 

fellépőknek. Köszönjük, mert így színvonalas volt a fellépés. 
Vöröskői István polgármester: Kiküldtem egy levelet, melyet a 
fejlesztőpedagógus többlet-óraszáma miatt írt Angi. Esetleg költségvetést 

kellene módosítani. 
Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodó: A fejlesztésre szoruló gyermekek után 

van állami támogatás. Gyermeklétszám alapján igényelhető. 
Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető: Erre még idén szükség van. 
Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodó: Az ez évben beíratott gyermekek után 

december 31-ig igénybe vehető a támogatás. 
Vöröskői István polgármester: Akkor erre visszatérünk, ha felmerül ismét. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző:   Költségvetés módosítás lesz 

mindenképpen, mert a többlettámogatással is módosítani kell a bevételi oldalt. 
Így a kiadás és a bevétel egyensúlyba kerül. 

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót 
elfogadják-e? 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 128/2018. 
(IX.26.) határozata a Kesztölci Kiserdei Óvoda 2017-2018-as tanévéről 
szóló beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Kiserdei Óvoda 2017-2018-as 
tanévéről szóló beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

3. Ingatlanértékesítés 

3.1 Geleta Ákos kérelme 
 
Vöröskői István polgármester: Geleta Ákos megvásárolta a 1870/3 hrsz.-ú 

ingatlant, melynek végében – a kiküldött térkép szerint – van az 1869 hrsz.-ú, 
önkormányzati ingatlan, mely ék alakban húzódik kérelmező tulajdona 

mögött. Ezt az ingatlanrészt szeretné megvásárolni. Ezzel kapcsolatban 
minden költséget vállal, így a megosztást és földhivatali eljárást, valamint 
ügyvédi költséget. A pontos méretet csak a megosztási vázrajzból lehet 

megállapítani. Most javaslat kellene a m2 árra.  



Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző:   Van megállapítva belterületi 

m2 ár, 4000.-/m2.  
Vöröskői István polgármester: Kíván-e valaki ettől eltérni? 

Nem. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 129/2018. 
(IX.26.) határozata Geleta Ákos ingatlanvásárlási kérelméről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti Geleta Ákos részére az 1869 

hrsz.-ú ingatlan egy részét, melynek pontos területe a megosztás után 
állapítható meg. Az ingatlan értékesítési árát a helyben szokásos 4000.-Ft/m2 
értékben állapítja meg.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2018. december 31. 
 
3.2. Farkas Tivadar kérelme 

Vöröskői István polgármester: Kérelmező már tulajdonosa a 427. hrsz.-ú 
ingatlannak, mely szomszédságában található a 431. hrsz.-ú, 53 m2 területű 
önkormányzati tulajdonú ingatlan. Kérelmező ezt szeretné megvásárolni. A 

felajánlott összeg 100.000.-Ft. Mind a 427-es hrsz.-ú, mind a 431-es hrsz.-ú 
ingatlan jelenleg közútról nem közelíthető meg. Ahhoz, hogy esetleg építeni 

lehessen a telken, közúti csatlakozást kell létesíteni, mely ebben az esetben 
egy megfelelő átjáró az ott lévő patakon. Mindezek tudatában megfelelőnek 
tűnik a felajánlott ár. 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 130/2018. 
(IX.26.) határozata Farkas Tivadar ingatlanvásárlási kérelméről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti Farkas Tivadar részére az 431 
hrsz.-ú 53 m2 területű ingatlant. Az ingatlan értékesítési árát 100.000.- Ft-

ban állapítja meg. Az adás-vétellel kapcsolatos költségek vevőt terhelik.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2018. december 31. 
 

4. Napirendi pont 
Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
 

(Szivek Péter képviselő megérkezett, a jelenlévő képviselők száma 6 fő.) 
 

Vöröskői István polgármester: Mivel régen volt rendes ülésünk, így jócskán 
van mit felsorolni. 
Június 28. Kistérségi ülés 

    29. Ivóvíz beruházás – munkaterület átadása 



    30. Hazaváró a Művelődési Házban 

Július     3. Szerződés Nyár utcai ingatlan 
          Előszerződés a fogorvossal praxisjog érdekében 

 9. Rendkívüli testületi ülés 
11. TDM ülés 
17. Vis maior bejelentés-vizsgálat 

18. TOP, VP kiviteli szerződés egyeztetés 
20. TDM megbeszélés Nyergesújfalu 
23. Új logopédussal szerződéskötés 

      Identitás pályázat ügyében tájékozódás Bajóton – ezen 
alpolgármester asszony vett részt 

25. Vis maior ellenőrzés Iskola utcai partfal-omlás 
27. Védőnői feladatátadás 
29. Mocsonoki látogatás  

30- aug.1. Gyula testületi munkaértekezlet 
Augusztus  4. Csillaghullás rendezvény 

20. Ünnepély 
29. Rendkívüli testületi ülés 
31. Bányásznap 

Szeptember 1. Munkába állt az új fogorvos Dr. Vereczki Johanna 
 4-7 Szt. István Egyetem Tájépítő szak diákjai – tervkészítő munka 
12. Készültség ellenőrzés a pályázati beruházásoknál 

15. Szépkorú lakosunkat köszöntötte alpolgármester és Simonek 
képviselő úr 

16. Pálos mise Klastromban 
19. Rendkívüli testületi ülés 
22. Szüreti Nap 

25. Széchenyi Program Iroda: egyeztetés pályázati ügyekben  
                 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 131/2018. 
(IX.26.) határozata a két ülés közötti események beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés közötti eseményekről szóló 
beszámolót elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
5. Napirendi pont 
Bursa Hungarica ösztöndíjrendszer 

 
Vöröskői István polgármester: Önkormányzatunk 2005. évben csatlakozott 

a Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez, ezáltal segítve a felősoktatásban 
tanuló kesztölci fiatalokat. A jelenlegi csatlakozás a 2018/2019. tanév II. 
félévére és a 2019/2020. tanév I. félévére biztosíthatja az ösztöndíjat az 

önkormányzat a pályázók részére. Javaslom a rendszer további fenntartását. 



 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 132/2018. 
(IX.26.) határozata a Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez történő 
csatlakozásról és az éves ösztöndíjkeret összegéről 

 
Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bursa Hungarica 
felsőoktatási ösztöndíjrendszer 2019. évi pályázati fordulójához a 2018/2019. 

tanévre vonatkozóan csatlakozik, és 750.000 Ft keretet biztosít a pályázók 
részére. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2018. szeptember 30. 

 
6. Napirendi pont 

Esélyegyenlőségi Terv megtárgyalása 
 
Vöröskői István polgármester: 2013-ban kezdtük, majd 2014-ben fogatuk el 

a település esélyegyenlőségi tervét. Törvény szerint ezt 5 évente kell felül 
vizsgálni és aktualizálni. Ezt a munkát idén Feketéné Vitek Dalma és Radovics 
Istvánné alpolgármester asszony végezte el, akit kérek, hogy ismertesse a 

módosítás lényegét. 
Radovics Istvánné alpolgármester: A felülvizsgálat során megállapítottuk, 

hogy a legutóbbi, 2016-ban tett felülvizsgálat következtetései ma is 
érvényesek, új intézkedések meghozatalára nincs szükség. Az eredetileg 
feltárt, és a felülvizsgálat során még fennálló problémák megoldása nem 

köthető egy határozott időponthoz, a tennivalók természetéből adódóan 
folyamatos figyelemmel kísérést és beavatkozást igényelnek. Korábban nem 

azonosított probléma beazonosítására nem került sor. A módosítást a 
táblázatokba foglalt adatállomány frissítése jelentetett, mert a HEP 
készítésekor csak 2012-ig volt gyűjthető a KSH adatállományából adat. 

Ugyanakkor átkerültek bizonyos hangsúlyok. Így például előtérbe kerültek a 
fiatal szülők gyermekelhelyezési gondjai – az édesanyák munkába járásának 
megkönnyítése. Kevesebb hangsúlyt kell helyezni a munkanélküliségre, bár itt 

is maradtak megoldandó problémák. A kor szellemét felismerve például az 
idősebb korosztály megismertetése az internethasználattal. Külön hangsúlyt 

kapott a fogyatékkal élők kitagolásával kapcsolatos képviselőtestületi 
álláspont. Összességében az eddig felállított mérföldkövek továbbvitele a cél. 
 

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett 
Helyi esélyegyenlőségi Tervet további 5 évre elfogadják-e? 
  

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 133/2018. 
(IX.26.) határozata a Helyi Esélyegyenlőségi Program módosításáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az egyenlő bánásmódról és az 
esélyegyenlőség előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV. törvény 31. § (4) 

bekezdésében foglaltaknak megfelelően a Helyi Esélyegyenlőségi Program 



előírt áttekintésének eleget tett, a felülvizsgált, és 2023-ig hatályos Helyi 

Esélyegyenlőségi Programot elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2018. szeptember 30-től folyamatos  
 

7. Napirendi pont 
Egyebek 
Vöröskői István polgármester:  

1. Megkeresett a búcsi polgármester, hogy rendezvényükre hány fővel 
megyünk. Számításom szerint kb. 8 fő. 

2. Ismét megjelent az Interreg – határon átnyúló pályázatok – lehetősége. 
A felsőkirályi polgármester szeretne közös programot találni. 

3. A Magyar Államkincstár kezelésébe kerülnek egyes, uniós támogatással 

megvalósuló, önkormányzatokat megillető pályázati pénzek. 
4. Mindenkinek kiküldtem a Modern Falu program tervezetét. Össze 

kellene ülni és beszélgetni azokról a témákról, melyek esetleg Kesztölcöt 
is érdekelhetik. 

Kara József képviselő: Probléma merült fel a szeptember 1-i 

menetrendváltozás miatt. Megkereste az IRMÁK Nonprofit Kft.-t, akik 
pozitívan álltak a kérdéshez. Kisbuszuk napi szinten visz dolgozókat 
Csobánkáról Esztergomba, így be tudnának segíteni 7 óra körül a Piliscsabára 

és Pilisvörösvárra utazó diákok szállításába. 
Vöröskői István polgármester: Őt is megkeresték a cégtől, meg is egyeztek, 

hogy összeülnek, és számba veszik a lehetőségeket. Fel kell mérni az igényeket 
is. 
Kara József képviselő: Ez sürgős lenne, mert nem csak a menetrendi 

problémák merülnek fel, hanem a többlet átszállással emelkedik az utazás 
költsége is. 

Vöröskői István polgármester: Egyéb kérdés nem lévén, megköszöni a 
részvételt, s ülést a továbbiakban zárt ülésen folytatódik.  
 

 
Zárt ülésen a Képviselő-testület 134/2018. (IX.26.) határozatában szociális 
ellátásról döntött. 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

Vöröskői István     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika  
polgármester       jegyző 


